
Zápis ze schůze sdružení  23. 9. 2024 

Svolavatel / předseda zasedání: 

· Mgr. Věra Srbová – předsedkyně sdružení 

Přítomni: 

· Na schůzi bylo přítomno 26 členů z celkového počtu 27 členů, viz. prezenční listina 

· Schůze je dle platných stanov usnášeníschopná. 

· Pozvaní hosté: PaedDr. Alena Pelantová – ředitelka ZŠ, Lenka Holbová – hospodářka školy 

/ pokladník SRPŠ 

Program: 

1) Zahájení členské schůze 

2) Informace od p. ředitelky Pelantové 

3) Diskuse 

4) Rozpočet a čerpání příspěvků sdružení 

5) Závěr 

1) Zahájení členské schůze, vyplnění prezenční listiny, přivítání nových členů sdružení 

Zasedání členské schůze zahájila Mgr. Věra Srbová. Všech 26 přítomných členů se zapsalo 

do prezenční listiny. Schůze je dle platných stanov usnášeníschopná. 

2) Informace od paní ředitelky Pelantové: 

- ve škole byly nainstalovány nové klimatizace ve vrchních patrech a 6 nových interaktivních 

tabulí 

- do konce června 2025 běží operační program J.A.Komenského ze kterého je placen školní 

psycholog a speciální pedagožka. 

- do konce roku 2024 běží projekt ERASMUS (Malaga) 

- škola dostala grant na adaptační kurzy, mobilní planetárium a zdravotníky 



- seminář ,,Agresor ve škole“ – zúčastnili se ho všichni zaměstnanci školy a žáci 2. – 9. třídy 

- ředitel školy ze závažných důvodů (technické, organizační) může vyhlásit ředitelské volno a 

informuje zřizovatele – po podzimních prázdninách nebude vyhlášeno 

3) Diskuse 

- ŠVP zatím není vložen na webu školy. Bude vložen. 

- Rozsah kroužků – rodiče by chtěli širší nabídku (problém s lektory kroužků – je jich málo a 

externisté se musí stát zaměstnanci školy, kvůli bezpečnosti) 

- Fotograf pro II. stupeň – rodiče by chtěli změnu (kdo by někoho znal, může poslat nabídku 

do školy)  

- Kolárna – dotaz na to, jak bude fungovat – bude se otevírat na čip z jídelny; nyní je 

vypsáno nové výběrové řízení na interiér MHMP 

- Dotaz na lavičky a přístřešek u vedlejšího vchodu. (Bude dotazováno na příslušných 

místech.) 

- Žádost rodičů o upozornění na parkování před školou na točně u obytné zóny – zákaz 

parkování na žluté čáře 

- Prosba o jiné řešení zvonků a kamery u bočního vchodu, aby nevznikaly fronty 

- Vysvětlení zpoždění vratek za obědy – někteří rodiče nenahlásili změnu banky 

- Lyžák 7. a 8. třídy, objekt – Chata Alfonska na Benecku v Krkonoších 

4) Rozpočet a čerpání příspěvků sdružení 

– seznámení s čerpáním příspěvků z roku 2023/2024 

- v pokladně zůstává 78 716 Kč 

– seznámení s novým rozpočtem no školní rok 2024/2025 

– příspěvky budou vybírány na třídních schůzkách v prosinci 2024 

Výše příspěvku zůstává 500 Kč/ dítě 

hlasování o příspěvcích na školní rok 2024/2025 

Usnesení: Přítomní schválili příspěvky na šk. rok 2024/2025 v dané výši. 

Hlasování: PRO: 26 PROTI: 0 ZDRŽELI SE: 0 



5) Závěr 

– Mgr. Věra Srbová poděkovala všem přítomným za účast a hlasování a členskou schůzi 

ukončila. 

Zápis provedla: Mgr. Věra Srbová 

(předsedkyně sdružení) 


